
 

                                                           

 

 

 

Jaarverslag MR   Schooljaar 2016 – 2017 

 

De MR bestond dit schooljaar uit de volgende leden:  

Namens de ouders: Kenan Boz (voorzitter), Jim Bruin,  Sara Osman 

Namens de leerkrachten: Jolanda Ossenkoppele, Joanne van Lier, Tamara Bruinewoud 

Adviserend lid: Ellen Rouwenhorst (directeur) 

We hebben het afgelopen schooljaar 5 keer vergaderd.  

Hieronder volgt een samenvatting van hetgeen er het hele jaar door besproken is. 

 

Leerlingenaantal  

Zoals verwacht daalt het leerlingenaantal. Dit is een landelijke trend. In oktober hadden we 

166 leerlingen. We hadden het hele jaar 9 groepen. Van alles een enkelvoudige groep, behalve 

van groep 5. Dat waren twee groepen.  

 

Alles-in-één-school 

We zijn op de goede weg met de Alles-in-één-school (Ai1S). Er is het afgelopen jaar veel 

gerealiseerd: de huiskamer is gestart in het lokaal tegenover de peuterspeelzaal. Er zijn veel 

naschoolse activiteiten en de taallessen voor ouders en volwassenen in de wijk worden goed 

bezocht. We zien steeds meer betrokken ouders in de school. In het voorjaar horen we dat 

Power, een organisatie met een vestiging aan de Zunabrink, waarschijnlijk uit hun gebouw 

moet. Power is een activiteitencentrum voor buurtbewoners  waar vrijwilligers werken en die 

gesubsidieerd worden door de gemeente. Power biedt de hele week activiteiten aan zoals; 

taalles, naailes, schildercursussen, hulp bij invullen van brieven enz. We hebben als school 

aangeboden dat Power zich bij ons in school kan vestigen. De gemeente en Consent vonden 

dit een goed plan. Dit sluit perfect aan bij de visie van de Ai1S. De MR ondersteunt dit 

initiatief. De eerste stappen worden gezet. Het enige wat het nog tegen kan houden is een 

geldkwestie. Dit ligt in handen van de gemeente. Power moet dan twee lokalen (achter in de 

school) huren van de gemeente. Wij hopen dat het doorgaat. We hebben besloten om een 

nieuwe naam te kiezen voor onze school; nieuwe start. De nieuwe naam is bedacht door een 

ouder van de peuterspeelzaal: Ai1S De Zuidsprong. 

 

 



 

GMR 

Dit is de gemeenschappelijke medezeggenschapsraad van alle openbare scholen in Enschede. 

Voor onze school zit Jolanda Ossenkoppele in de GMR samen met Kenan Boz. Zaken die 

belangrijk zijn voor het gehele basisonderwijs in Enschede en dan met name voor het 

openbaar onderwijs worden hier besproken.  

 

Continurooster  

We hebben besloten weer een enquête te houden onder de ouders en deze keer ook de 

leerlingen om te bekijken wat het draagvlak is voor een continurooster. Drie jaar geleden 

wilden de meeste ouders geen continurooster. In januari hadden we de uitslag van de enquête. 

Hieruit bleek dat een overgroot deel van de ouders zo’n rooster wil. Ook veel kinderen (groep 

5 t/m 8) wilden een continurooster.  Jolanda en Joanne hebben informatie ingewonnen bij 

twee scholen in de buurt om naar hun ervaringen te vragen. In de MR hebben we besloten dat 

we het schooljaar 2017-2018 overgaan op een continurooster, maar dat de leerkrachten mogen 

bepalen hoe we de lesuren in gaan delen. We hebben gekozen voor vijf gelijke dagen van 8:30 

– 14:00 uur. De kleuters krijgen dan 5 dagen per jaar een vrije vrijdag. De leerkrachten 

hebben dan tussen 8:15 – 14:00 uur een klein kwartiertje pauze. Het andere pauzemoment 

hebben ze pleinwacht. In het schooljaar 2017-2018 gaan we het continurooster evalueren na 

een paar maanden.  

 

Communicatie 

In de MR hebben we besloten om de communicatie met ouders te verbeteren. De notulen van 

de vergaderingen komen op de website te staan. De overige ideeën dit schooljaar waren: 

- spreekuur van de MR 

-iemand van de MR in de kinderraad 

-MR moet een vast onderdeel op de teamvergadering worden 

-er moet een foto van de MR in de school hangen. 

Over deze vier ideeën moeten we in het schooljaar 2017-2018 verder nadenken. 


